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الناشــئ  بتاريخهــا  العامــة  أربعــة للمقــاولات  الفريــق  تتميــز شــركة 
خــال  وتمكنــت   2020 عــام  فــي  تأسســت  حيــث  بالخبــرات،  الحافــل 
ــا  ــي مجاله ــركات ف ــرز الش ــن أب ــدة م ــح واح ــن أن تصب ــزة م ــرة وجي فت
ــق  ــغف لتحقي ــركة بش ــعى الش ــعودية. تس ــة الس ــة العربي ــي المملك ف
رؤيتهــا فــي أن تحتــل المركــز الأول فــي مجــال عملهــا، وذلــك مــن 

خــال تقديــم خدمــات عاليــة الجــودة وحلــول ابتكاريــة.
تضــم الشــركة فريــق متخصــص مــن الخبــراء والمهندســين ذوي الخبرة 
الواســعة فــي مجــال تصميــم وبنــاء المســارح وقاعــات المحاضــرات 
والمؤتمــرات وصــالات الســينما. كمــا تقــدم الشــركة حلــولً مبتكــرة فــي 
مجــال الصــوت والصــورة المرئيــة، وأنظمــة التحكــم الذكيــة، والإضــاءة، 

والحلــول الأمنيــة، والتحــول الرقمــي.
بفضــل الخبــرة العمليــة والعلميــة، تتمتــع الشــركة بقــدرة فريــدة علــى 
تلبيــة احتياجــات العمــاء وتقديــم حلــول مبتكــرة تتجــاوز توقعاتهــم، 
التصميــم  تشــمل  متكاملــة  خدمــات  تقديــم  علــى  بقدرتهــا  وتتميــز 

والتنفيــذ والتشــغيل والصيانــة بأعلــى معاييــر الجــودة والســامة. 

نبذة عنا
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Team Four General Contracting Company stands out with its 
impressive history and experience. Founded in 2020, it has 
quickly become one of the prominent companies in its field in 
the Kingdom of Saudi Arabia. The company is passionately 
committed to achieving its vision of being the top contender 
in its industry by offering high-quality services and innovative 

solutions. 
The company’s team comprises specialized experts 
and experienced engineers in the design and construction 
of theaters, lecture halls, conference facilities, and cinemas. It 
also provides innovative solutions in audiovisual technology, 
smart control systems, lighting, security solutions, and digital 
transformation. With its practical and academic expertise, the 
company has a unique capability to meet customer needs and 
deliver solutions that surpass expectations. It is known for its 
integrated services covering design, execution, operation, and 
maintenance, all delivered with the highest standards of quality 

and safety. 

ABOUT US
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OUR VISIONرؤيــتـــنـــــــا

OUR STRATEGY

ــا، مســاهمين فــي تحقيــق رؤيــة المملكــة 2030.  أن نكــون قــادة الابتــكار والتميــز فــي صناعتن
مــن خــال تحقيــق التنميــة المســتدامة، وتقديــم حلــول مبتكــرة تلبــي تطلعــات العمــاء 
ــاء مســتقبل مشــرق يســهم فــي التقــدم الاقتصــادي  وتفــوق توقعاتهــم. نحــن نســعى لبن

والاجتماعــي والبيئــي للمجتمــع الســعودي.

اســتراتيجيتنا تهــدف إلــى التفــوق والنجــاح مــن خــال تطويــر فــرق عمــل متميــزة وملهمــة، 
وتعزيــز التعــاون مــع شــركائنا لتحقيــق النمــو المســتدام. نحــن نســعى لتقديــم حلــول مبتكــرة 
ــى  ــاظ عل ــدؤوب للحف ــعينا ال ــية. س ــم أساس ــودة كقي ــتدامة والج ــن بالاس ــة، ونؤم ومتكامل

ــا بشــغف وتميــز. ــا لتحقيــق أهدافن ســمعتنا كشــركة موثوقــة وملتزمــة يدفعن

Our vision is to be leaders in innovation and excellence in our industry, contributing 
to the realization of Saudi Vision 2030. Through sustainable development and the 
provision of innovative solutions that meet the aspirations of our customers and 
exceed their expectations, we strive to build a bright future that contributes to the 

economic, social, and environmental progress of Saudi society.

Our strategy aims to achieve excellence and success by developing exceptional 
and inspiring teams, and fostering collaboration with our partners to achieve 
sustainable growth. We strive to deliver innovative and integrated solutions, and 
we believe in sustainability and quality as core values. Our relentless pursuit of 
maintaining our reputation as a reliable and committed company drives us to 

passionately pursue our goals with distinction.

إستراتيجيتنا
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OUR OBJECTIVESأهــدافــنــــا

القيــام بكامــل أعمــال المقــاولات العامــة وتقديــم خدمــات متخصصــة 
ومتكاملــة فــي تصميــم وتنفيذ المســارح وقاعــات المحاضــرات والمؤتمرات، 

ــاءة. ــة والإض ــم الذكي ــة التحك ــورة، وأنظم ــوت والص ــا الص وتكنولوجي

 التماشــي مــع رؤية المملكة العربية الســعودية 2030 في التحــول الاقتصادي 
والتكنولوجــي من خــال التحول الرقمي، وتعزيز التنمية المســتدامة.

وتعزيــز  الســعودي،  المجتمــع  مــع  ومســتدامة  قويــة  علاقــات  بنــاء   
التواصــل المجتمعــي، وتطويــر المواهــب المحليــة فــي قطاعاتنــا المختصــة.

الريــادة والابتــكار فــي صناعتنــا مــن خــال البحــث والتطويــر، وتقديــم حلــول 
جديــدة ومبتكــرة لتلبيــة احتياجــات العمــاء وتحقيــق أهدافهــم.

ــيع  ــال توس ــن خ ــوق م ــي الس ــا ف ــيع حصتن ــتدام وتوس ــو مس ــق نم تحقي
ــة. ــغيلية والتقني ــا التش ــر قدراتن ــا وتطوي ــاق خدماتن نط

Performing all general contracting works and providing specialized 
and integrated services in the design and implementation of theaters, 
lecture halls, conference venues, audiovisual technology, smart 
control systems, and lighting

Alignment with the Saudi Arabia Vision 2030 in the economic and 
technological transformation through digitalization, and enhancing 
sustainable development.

To build strong and sustainable relationships with the Saudi 
community, enhance community engagement, and develop local 
talent in our specialized sectors.

To lead and innovate in our industry through research and 
development, delivering new and innovative solutions to meet 
customer needs and achieve their goals.

To achieve sustainable growth and expand our market share by 
expanding our service offerings and enhancing our operational 
and technical capabilities.
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المسارح والقاعات والسينما:

ــز المســارح وقاعــات المحاضــرات والمؤتمــرات وصــالات  ــذ وتجهي نحــن نقــدم خدمــات تصميــم وتنفي
ــا فــي  ــا وكفاءتن ــز بخبرتن ــة. نحــن نتمي الســينما بأحــدث الأنظمــة التكنولوجيــة وأنظمــة الديكــور العالمي
هــذا المجــال، ونتعامــل مــع أفضــل المورديــن ونســتخدم أحــدث التقنيــات لضمــان تقديــم تجربــة 

ــينما. ــالات الس ــرات وص ــرات والمؤتم ــات المحاض ــارح وقاع ــن المس ــرة م ــة ومبتك مذهل

وتشمل خدماتنا في هذا القطاع:

 تصميم وتنفيذ المسارح وقاعات المؤتمرات والاجتماعات.
 تصميم وتنفيذ أحدث أنظمة عزل الصوت المصممة خصيصًا للمسارح وقاعات السينما.

 توريد وتزويد القاعات والمسارح بكراسي عالية الجودة، فضلًا عن توفير المقاعد المصممة
       لجلوس كبار الشخصيات من أفضل العلامات التجارية.

 القيام بكافة تجهيزات خشبات المسارح، والتي تشمل الأرضيات الخشبية والستائر وأنظمة 
       الإضاءة الاحترافية الخاصة باتباع أحدث التقنيات العالمية.

 تصميم وتنفيذ دور وقاعات ومرافق السينما بأحدث أنظمة الديكور العالمية.
 توريد وتركيب الكراسي والأثاث، من خلال التعامل مع أكثر الشركات العالمية شهرة في

        هذا المجال.

خدمات الشركة 
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Theaters, Halls, and Cinema:

 Design and execution of theaters, conference rooms, and meeting halls.
 Design and execution of state-of-the-art soundproofing systems specifically tailored for 

       theaters and cinema halls.
 Supplying and furnishing halls and theaters with high-quality chairs, as well as providing        

        specially designed seating from top brands.
 Complete installation of theater stages, including wooden flooring, curtains, 

      and professional lighting systems following the latest global techniques.
 Design and execution of cinema halls and facilities with the latest global decor systems.
 Supply and installation of chairs and furniture, collaborating with the most renowned 

      global companies in this field.

We offer services in the design, execution, and equipping of theaters, lecture 
halls, conference facilities, and cinema halls with the latest technological systems and 
global decor solutions. We distinguish ourselves with our expertise and efficiency in this 
field, working with top suppliers and utilizing the latest technologies to ensure the delivery 
of an amazing and innovative experience in theaters, lecture halls, conference facilities, and 
cinema halls.
Our services in this sector include:

COMPANY SERVICES



8

نحــن نقــدم خدمــات متخصصــة وحلــول ابتكاريــة فــي مجال الصــوت والصــورة المرئيــة، وأنظمــة التحكم 
الذكيــة، والإضــاءة، والأمــان، والتحــول الرقمــي. بفضــل خبرتنــا وخبراءنــا المتخصصيــن، نســعى جاهديــن 
لتقديــم تجــارب فريــدة ومذهلــة لعملائنــا. مــن خــال مواكبتنــا لأحــدث التطــورات التكنولوجيــة نســاعد 

عملائنــا علــى تحقيــق رؤيتهــم وتحويــل أفكارهــم إلــى حقيقــة. 

تشمل خدماتنا في هذا المجال: 

 حلول قاعات الاجتماعات.
. )NOC( مراكز القيادة ومراكز عمليات الشبكة 

 التحكم في الإضاءة وتوفير الطاقة.
 اللافتات الرقمية وشاشات العرض.

 المسارح ومراكز التدريب والمنصات الذكية.
 مؤتمرات الفيديو عن بُعد.

 حلول المنزل الذكي.
 أنظمة وحلول الأمان.

 صالات السينما المنزلية.
 أنظمة الصوت.

. )IPTV( شاشات العرض وحلول التلفزيون عبر البروتوكول الإنترنت 
 أنظمة إدارة غرف الضيوف.
 نظام المراقبة عبر الشبكة.

 اللافتات الرقمية.

أنظمة الصوت والصورة والإضاءة:
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 Meeting room solutions.
 Command centers and Network Operations Centers (NOC).
 Lighting control and energy-saving solutions.
 Digital signage and display screens.
 Theaters, training centers, and smart platforms.
 Remote video conferencing.
 Smart home solutions.
 Security systems and solutions.
 Home cinema rooms.
 Sound systems.
 Display screens and Internet Protocol Television (IPTV) solutions.
 Guest room management systems.
 Network surveillance systems.
 Digital signage.

We provide specialized services and innovative solutions in the field of audiovisual 
technology, smart control systems, lighting, security, and digital transformation. With our 
experience and dedicated experts, we strive to deliver unique and stunning experiences for 
our clients. By staying up-to-date with the latest technological advancements, we assist our 
clients in realizing their vision and transforming their ideas into reality.

Our services in this field include:

Audiovisual, Lighting, and Control Systems:
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ــي  ــك مهندس ــي ذل ــا ف ــددة، بم ــالات متع ــي مج ــرة ف ــين ذوي الخب ــن المهندس ــة م ــا نخب ــم فريقن يض
ــا مــن المهندســين  ــا والتصميــم المعمــاري والشــبكات والكهربــاء. يتمتــع فريقن الصــوت والتكنولوجي

ــم. ــي مجالاته ــة ف ــورات الحديث ــون التط ــم ويتابع ــي تخصصاته ــة ف ــارات عميق ــة ومه بمعرف

بالإضافــة إلــى المهندســين، فــإن فريقنــا يشــمل أيضًــا فنييــن محترفيــن متخصصيــن في مجــالات مثل 
التركيــب والصيانــة والدعــم الفنــي. يتمتعــون بالمهــارات العمليــة اللازمــة لتنفيــذ المشــاريع وضمــان 

تشــغيلها بكفــاءة عاليــة.

إن تنــوع التخصصــات والمهــارات فــي فريقنــا يســمح لنــا بتقديــم حلــول متكاملــة ومتميــزة فــي مجــال 
أنظمــة الصــوت، والتكنولوجيــا والتصميــم المعمــاري وغيرهــا.

فريق العمل
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Our team comprises a group of highly experienced engineers in various domains, including 
audio, technology, architectural design, networking, and electrical engineering. They 
possess extensive knowledge and expertise in their respective fields, continuously staying 
updated with the latest advancements.

In addition to our engineers, our team includes skilled and specialized technicians who 
excel in areas such as installation, maintenance, and technical support. They bring practical 
skills to the table, ensuring efficient project execution and operation.

The diversity of expertise and skills within our team enables us to deliver comprehensive 
and exceptional solutions in the realm of audio systems, technology, architectural design, 
and beyond.

OUR TEAM

11
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الجودة والصحة
)QHSE( والسلامة والبيئة

شركة الفريق أربعة تهتم بجوانب الجودة والصحة والسلامة والبيئة في جميع أنشطتها. 
يتــم تنفيــذ نظــام إدارة الجــودة والصحــة والســامة والبيئــة لتعزيــز الأداء العــام للشــركة وضمــان 

الامتثــال للمعاييــر والقوانيــن واللوائــح ذات الصلــة.

 يشمل نظام الجودة والصحة والسلامة والبيئة في شركتنا العناصر التالية:
 الجــودة: تركــز الشــركة علــى تحقيــق أعلــى مســتويات الجــودة فــي جميــع المشــاريع والخدمــات التــي 
تقدمهــا، يتــم تطبيــق معاييــر صارمــة لمراقبــة الجــودة وضمــان اســتيفاء متطلبــات العمــاء وتحقيــق 

التميــز فــي الأداء.
ــي  ــن ف ــن والعاملي ــامة الموظفي ــة وس ــرة لصح ــة كبي ــركة أهمي ــي الش ــامة: تول ــة والس  الصح
جميــع المواقــع، تتــم مراقبــة وتقييــم المخاطــر المحتملــة وتنفيــذ إجــراءات وسياســات الســامة لضمان 

بيئــة عمــل آمنــة وصحيــة.
ــة  ــوارد الطبيعي ــى الم ــاظ عل ــر للحف ــاذ تدابي ــم اتخ ــث يت ــة حي ــام بالبيئ ــركة بالاهتم ــزم الش ــة: تلت  البيئ

ــات. ــع العملي ــي جمي ــة ف ــات البيئي ــل الممارس ــذ أفض وتنفي

نظــام الجــودة والصحــة والســامة والبيئــة فــي شــركة الفريــق أربــع يهــدف إلــى تعزيــز ثقــة العمــاء 
ــة. ــودة عالي ــة وذات ج ــتدامة وآمن ــة مس ــات بطريق ــذ العملي ــان تنفي ــن وضم ــركاء التجاريي والش

12



13

QUALITY, HEALTH, SAFETY, 
AND ENVIRONMENT (QHSE)

Team Four Company prioritizes quality, health, safety, and environmental aspects in all its 
activities. A Quality, Health, Safety, and Environment management system is implemented 
to enhance the overall performance of the company and ensure compliance with relevant 
standards, laws, and regulations.

Our QHSE system includes the following elements:
 Quality: The company focuses on achieving the highest levels of quality in all projects 

and services provided. Strict quality control standards are applied to meet customer 
requirements and achieve excellence in performance.

 Health and Safety: The company places great importance on the health and safety of 
employees and workers at all sites. Potential risks are monitored and evaluated, and safety 
procedures and policies are implemented to ensure a safe and healthy work environment.

 Environment: The company is committed to environmental care. Measures are taken to 
preserve natural resources and implement best environmental practices in all operations.

The QHSE system in Team Four Company aims to enhance the trust of customers and 
business partners while ensuring sustainable, safe, and high-quality operations.

13



14

تركــز الشــركة علــى تحقيــق رؤيــة جعــل الروبوتــات أكثــر ذكاءً وكفــاءة. نحــن 
نركــز علــى البحــث والتطويــر فــي تكنولوجيــا الروبوتــات، بمــا فــي ذلــك التنقــل 
والتحديــد المكانــي، وخرائــط ثلاثيــة الأبعــاد، ورؤيــة الروبوتــات، ومعالجــة 
بيانــات الاستشــعار، تقــدم الشــركة دعمــاً شــاملًا لصناعــة الروبوتــات مــن 

خــال تكنولوجيــا متقدمــة، وحلــول فعالــة.

This company focuses on making robots smarter and more 
efficient. They concentrate on research and development in robotics 
technology, including navigation and localization, 3D mapping, 
robot vision, and sensor data processing. The company provides 
comprehensive support to the robotics industry through advanced 

technology and effective solutions.

شركة الفريق أربعة لحلول الذكاء 
الاصطناعي الروبوتية

TEAMFOUR ARTIFICIAL INTELLIGENCE 
ROBOTICS SOLUTIONS

شركاء النجاح 
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ــذ عــام 1999، وتتمتــع بتواجــد قــوي  تعمــل الشــركة فــي مجــال الأغذيــة والمشــروبات من
يتكــون مــن 14 مطعمًــا متخصصًــا فــي المأكــولات الآســيوية فــي الريــاض وجــدة والخبــر.

ــى  ــول إل ــة، للوص ــة والمرئي ــات المطبوع ــة للإعلان ــم والطباع ــات التصمي ــدم خدم ــن نق نح
ــد المباشــر. ــات والبري ــى نطــاق واســع فــي الصحــف والمجــات والكتيب العمــاء عل

Engaged in the food and beverage industry since 1999, TeamFour Food & 
Beverage has a strong presence with 14 specialized Asian cuisine restaurants 

in Riyadh, Jeddah, and Al Khobar.

They offer design and printing services for both print and visual advertising to 
reach a wide audience through newspapers, magazines, brochures, and direct 

mail.

شركة الفريق أربعة للأغذية والمشروبات 

شركة الفريق أربعة للإعلان والتصميم

TEAMFOUR FOOD & BEVERAGE

TEAMFOUR ADVERTISING & DESIGN

PARTNERS OF SUCCESS
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هــي شــركة تجمــع بيــن حلــول متخصصــة وخبــرة استشــارية فــي صناعــة التقنيــة الصوتيــة 
ــا.  ــا لعملائه ــة وأمانً ــاءة وسلاس ــر كف ــة أكث ــم أنظم ــى تقدي ــركة إل ــدف الش ــة. ته والمرئي
العمــاء،  رضــا  وتعزيــز  المؤسســات،  كفــاءة  وتحســين  الإنتاجيــة،  زيــادة  فــي  تســاعد 

ــة.  ــان الأنظم ــان أم وضم

TeamFour Audio-Video Solutions is a company that combines specialized 
solutions and consulting expertise in the audiovisual technology industry. Their 
aim is to provide more efficient, smooth, and secure systems for their clients. 
They help increase productivity, improve organizational efficiency, enhance 

customer satisfaction, and ensure system safety.

شركة الفريق أربعة لحلول الصوت والفيديو
TEAMFOUR AUDIO-VIDEO SOLUTIONS
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تأسســت شــركة ألمنيــوم ســنابل للصناعــة فــي عــام 1976، وهــي رائــدة فــي تصميــم 
وتصنيــع منتجــات الألمنيــوم المتطــورة مثــل النوافــذ، الأبــواب، الواجهــات، القواطــع، 
والأبــواب الأوتوماتيكيــة. تســعى الشــركة دائمًــا للتطــور ومواكبــة الأســواق العالميــة 
لتقديــم منتجــات الألمنيــوم ذات الجــودة العاليــة والملائمــة للبيئــة واشــتراطات كــود البنــاء 

الســعودي.

Established in 1976, Aluminium Snabel Company is a leading designer and 
manufacturer of advanced aluminum products such as windows, doors, facades, 
partitions, and automatic doors. The company constantly seeks to evolve and 
keep up with global markets to offer high-quality and environmentally-friendly 

aluminum products that comply with Saudi Building Code requirements.

شركة ألمنيوم سنابل
ALUMINIUM SNABEL COMPANY
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عملاؤنا
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OUR CLIENTS

BSS JV 
COMPANY
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